
 
Referat brugerrådsmøde         
 
Dato: Tirsdag d. 10. januar 2017 
 
Deltagere:       Anders, Birthe, Bodil, Britta, Erik, Gertrud, Jakob, Jens Aage, Kirsten, Peder 
 
Fraværende: Inger, aktivitetskonsulent 
  
 
Referent: Gertrud 
 

  
1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 

            Dagsordenen blev godkendt 
 
2. Godkendelse af referat fra mødet d. 15. november   

Referatet blev godkendt. Fremover sættes referatet i mappen og på hjemmesiden, når det er 
godkendt af brugerrådet.     

  
 
3. Meddelelser 

• Formanden 
Jens Aage redegjorde for ændringer, han har foretaget på hjemmesiden. Der er bl.a. 
indsat et fotoalbum som underpunkt under aktiviteter. Der er god plads til billeder, så 
brugerrådet opfordres til at sende evt. billeder til Jens Aage. Referater indsættes i et 
underpunkt under brugerråd.  
D. 30. januar afholdes et møde for formand og næstformand om Toftens ”spis 
sammen” arrangement i uge 17. De 34 huse ved Toften inviteres til gratis spisning d. 
25. og 26. april. Anders laver plakat til omdeling.  
Der er afholdt møde for aktivitetshusene om seniortræf 2017. Emnerne er: 
Fællesskab, bevægelse og kreativitet. Toftens medarrangører melder sig senest d. 20. 
januar til Jens Aage.   
Ugeavisens 60+ sektion har næste deadline d. 18. februar. Brugerrådet opfordres til 
at indsende indslag.  
Nye vedtægter for aktivitetshusene lægges på hjemmesiden og i mappen.    

• Aktivitetskonsulenten  
Fraværende 

• Køkkenet 
Anders kontakter Lejrbo vedrørende dårlig lugt i køkkenet.  
Udtjente gryder og pander i køkkenet udskiftes. 

• Kassereren  
Regnskab for 2016 blev omdelt. De 20.000 kr. fra Kai D fonden er indsat på 
kontoen.  Der er brugt 20.000 kr. af egenkapitalen på aktiviteter. Jens Aage vil i 
samarbejde med kommunen sørge for, at der er overensstemmelse mellem de af 
kommunen bevilgede penge og det faktiske forbrug.  



Det blev vedtaget i 2017 at bruge 14.000 kr. på 4 foredrag og 5000 kr. på den sociale 
netværkscafe (midlerne fra Kai D fonden). Der gives et tilskud på 50 kr. pr. deltager 
til fester, og Toften betaler bussen ved udflugter.  I alt et forbrug på 40.000 – 50.000 
kr. 

• Øvrige meddelelser 
Der har været alarmproblemer i juleferien. Jens Aage kontakter igen kommunen om 
et mere tidssvarende alarmsystem.  
Der bliver fremover Wii- spil torsdage i lige uger kl. 10 – 12. 

  
4. Tildeling fra Kai D fonden 

Er beskrevet under punktet: Kassereren 
5. Nye sangbøger  

Der indkøbes 40 højskolesangbøger 
 
6. Opfølgning fra sidste møde 

Erik byder velkommen til kultureftermiddag d. 12. januar.  
Jens Aage byder velkommen til kultureftermiddag med Villy Søvndal i marts. Der annonceres i 
medierne om foredraget. 

7. Afholdte arrangementer 
Juledekorationer – stor aktivitet 
Julefrokost – 70 deltagere   
Julebanko – 40 deltagere 
Luciaoptog/pakkeleg - 28 Luciabrude 43 deltagere i pakkeleg. 
 

8. Kommende arrangementer 
Kultureftermiddag 12/01 er på plads  
Generalforsamling 24/01: 
Jakob er ordstyrer, Gertrud skriver referat. Brugerrådet indstiller Inger Henriksen og Ingrid 
Knudsen til valg som brugerrådsmedlemmer   

9. Næste møde 
Næste brugerrådsmøde afholdes tirsdag d. 31. januar kl. 9.30. Birthe og Kirsten sørger for kaffe.  
 

10. Evt.  
Ros til Birthe for en vellykket nytårskur. 


